

Title (en)
Sawing device.

Title (de)
Vorrichtung zum Sägen.

Title (fr)
Dispositif de sciage.

Publication
EP 0339177 A2 19891102 (DE)

Application
EP 89100071 A 19890104

Priority
DE 3813852 A 19880423

Abstract (en)

In order to create a sawing device with a sawbench and a hand saw secured to the sawbench of the same, the hand saw being secured so as to be longitudinally movable and vertically displaceable in a guide, with which device bevel cuts can be made in virtually any angular position between vertical and horizontal, it is proposed that the guide (4) be arranged so as to be lockable and rotatable about a horizontal axis (5), which axis (5) runs in a direction parallel to the longitudinal extent of the saw blade of the hand saw (3) and lies at least approximately in the plane of the sawbench (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Um eine Vorrichtung zum Sägen mit einem Sägetisch und einer am Sägetisch desselben gehaltenen Handsäge, wobei die Handsäge in einer Führung längsbeweglich und höhenverschieblich gehalten ist, zu schaffen, mit der Schrägschnitte in nahezu beliebiger Winkelstellung zwischen lotrecht und waagerecht vorgenommen werden können, wird vorgeschlagen, daß die Führung (4) um eine horizontale Achse (5) drehbar und feststellbar angeordnet ist, welche Achse (5) parallel zur Längserstreckung des Sägeblattes der Handsäge (3) gerichtet verläuft und mindestens annähernd in der Ebene des Sägetisches (1) liegt.

IPC 1-7
B27G 5/02

IPC 8 full level
B27G 5/02 (2006.01)

CPC (source: EP)
B27G 5/02 (2013.01)

Cited by
[US5464184A](#)

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
EP 0339177 A2 19891102; EP 0339177 A3 19900307; DE 3813852 A1 19891102; DE 3813852 C2 19920416; FR 2630360 A1 19891027

DOCDB simple family (application)
EP 89100071 A 19890104; DE 3813852 A 19880423; FR 8815240 A 19881123